



Urban

EN Industrial linear lamp made of stainless steel, mounted to the ceiling with cables as a pendant lamp. Urban features an attractive design, quick assembly and a low glare value of UGR<19. As an option, it can be controlled with the DALI control system. Made from high quality components from the best European manufacturers. The unique loft design and attention to detail will satisfy the most demanding customers. The product is perfect for offices, conference rooms, and passageways.

DE Industrielle Langfeldleuchte aus Edelstahl, mit Drähten als Pendelleuchte an der Decke montiert. Urban zeichnet sich durch das ästhetische Design, die schnelle Montage und eine geringe Blendung UGR<19 aus. Optionale DALI-Steuerung. Hergestellt aus hochwertigen Komponenten von besten europäischen Herstellern. Das einzigartige Loft-Design und die Liebe zum Detail stellen auch die anspruchsvollsten Kunden zufrieden. Das Produkt eignet sich perfekt für Büroräume, Konferenzsäle und Flure.

Quickinfo

luminaire size	1300x90x140
system power	↓27W
luminous flux	↓2564lm
UGR	<19

Technical information

light distribution - down	60°
luminous efficiency	97lm/W
electrical control	ON/OFF ▲9 DALI ▲8
color temperature	3000K ●3 4000K ●4
luminaire color	inox

Example

Urban
 ↑
 5108 - 00 - 2 - 8 - 3 - 20 - 00 - 2 - 00
 ↓
 one size DALI luminaire inox pendant

Create my unique code!
5108 - 00 - 2 - ▲ - ● - 20 - 00 - 2 - 00

